

## matching professionals / Fact Sheet

hahn+friends group ist ein unabhängiger Personaldienstleister, spezialisiert auf Interim Management, Personal- und fachliche Beratung in den Bereichen Finance & Controlling, Communication & Marketing, Information Technology, Human Resources und Legal & Compliance. Wir unterstützen Entscheider von Organisationen mit spezialisierten, professionellen und ausgewählten Interim Managern oder mit fachlicher Beratung.

hahn+friends glaubt an die zunehmende Vielfalt unterschiedlicher Profile und Expertisen von Interim Managern. Und doch verbindet alle gemeinsam derselbe Wunsch nach Selbstbestimmung – in einem individuellen oder sozialen Kontext – sowie das Umsetzen von Herausforderungen. Unser Handeln ist davon bestimmt, Interim Manager bestmöglich bei der Umsetzung ihrer Aufgaben zu begleiten und zu unterstützen. Das positive Feedback unserer Kunden und Interim Manager bestätigt uns darin, unsere Kerndienstleistungen permanent weiterzuentwickeln.

**Kerndienstleistungen:** Interim Management, Recruiting und fachliche Beratung

**Kernfunktionen:** Finance & Controlling, Information Technology, Human Resources, Marketing & Communication, Legal & Compliance

**Kernbranchen:** Automobilindustrie, Fertigungsindustrie, Erneuerbare Energie, Private Equity, Immobilienwirtschaft, Chemie, Gesundheitswesen und Pharmaindustrie

**Kernkunden:** gehobener Mittelstand/Konzerne mit einem Umsatz zwischen 200 Mio. - 3,0 Mrd. Euro

---

hahn+friends group is an independent service company specialized on Interim Management, Recruitment and Advisory in the areas of finance, communication, human resources, information technologies and legal. We support decision-makers with specialized, professional and selected Interim Managers and advisory in the areas of finance & controls, communication & marketing, information technology, human resources and legal & compliance.

hahn+friends believes these professional Interim Managers and Experts become more and more divers in profile but all share the drive for self-realization in an individual or social context. Assisting the selected Interim Manager with advice in fulfilling this ambition by providing them with the best support is what drives the hahn+friends team. The positive feedback from our Interim Managers and clients encourages hahn+friends to go forward.

**Core Services:** Interim Management, Recruiting and Advisory

**Core Functions:** Finance & Controlling, Information Technology, Human Resources, Marketing & Communication, Legal & Compliance

**Core Branches:** Automotive, Process & Industrial Products, Renewable Energy, Private Equity, Real Estate, Chemical and Pharmaceutical Industrie, Healthcare

**Core Clients:** Midsize Market companies/corporation with revenues between 300 Mio. - 3.0 Mrd. Euro